

October 2023

CSTM Virtual Education Day: Blood – from Splatter to a Hemorrhage: CSTM is excited to host its 2023 fall education day and it's all about blood - from forensic analysis to post-partum hemorrhage this is a post-Halloween event not to be missed and not for the faint of heart. Open to anyone - you do not need to be a CSTM member to attend, however, if you do attend live, you will be entered in a draw for a complimentary 2024 CSTM membership! **Date: November 1st, 2023, 12:00 - 14:30** [Register Here](#)

Save the Date for Upcoming events:

- [SSMLT Fall Conference:](#) 12-13 October 2023 (Regina)
- [AABB meeting:](#) 14-17 October 2023 (Nashville, Tennessee)
- [University of Toronto Transf. Medicine Rounds:](#) 26 October 2023 (Virtual)
- [BLOOD MATTERS 2023:](#) 3 November 2023 (Virtual)
- [ORBCoN Fall Symposium: MHP 2.0:](#) 9 November 2023 (Toronto)
- [Regional ISBT Congress:](#) 18-21 November 2023 (Cape Town, South Africa)
- [CVAA Conference](#) - April 24-26, 2024 (Winnipeg)

CSMT Conference - 2024: 23-26 May in Saskatoon!

- Located in beautiful downtown Saskatoon, Saskatchewan, TCU Place is considered to be one of the best conference facilities in Western Canada.
- TCU Place is perfectly situated near many of Saskatoon's best attractions and services. Many welcoming hotels, more than 400 restaurants and retail stores, and so much more, are all within walking distance of TCU Place. The Saskatoon Airport and the University of Saskatchewan are both a 10-minute drive from TCU Place.
- Hotels connected to CSTM: The Delta Bessborough and The Hilton Garden Inn.
Stay tuned for more information to come!

The Canadian Vascular Access Association would like to invite CSTM members to Winnipeg, MB for the 2024 CVAA Conference - April 24-26, 2024! You are welcome to submit an abstract for Plenary, Concurrent, Skills Labs, and Poster Presentations. Get all the information and submit it online [here](#). Submissions are accepted until OCTOBER 31, 2023.

Applications for the 2023 BloodTechNet Award:

Canadian Blood Services' 2023 **BloodTechNet Award Program** competition is now open. The BloodTechNet Award Program supports the development of educational tools and resources for health professionals in the transfusion, cellular therapy, and transplantation communities in Canada. The program guidelines and application form can be found [here](#). The deadline for applications is November 15, 2023. To learn about completed BloodTechNet projects, visit our [professional education website](#).

Check it out: The [CSTM Careers](#) page for any current job postings. Interested in posting a job? Contact webmaster.

Recent Blogs: Check out the latest "Meet the Board" Blog: Click [HERE](#) to learn about Jenn Danielson and the Webmaster position.

Thank you to the **CSTM Educational Sponsor** Bio-Rad Laboratories!

What else? Check out the [CSTM Website](#)



Octobre 2023

Journée d'éducation virtuelle de la SCMT: Sang – D'une éclaboussure à une hémorragie: La Société canadienne de médecine transfusionnelle (SCMT) est heureuse d'organiser sa journée éducative virtuelle de l'automne 2023 où tout tourne autour du sang - de l'analyse médico-légale à l'hémorragie post-partum, il s'agit d'un événement post-Halloween à ne pas manquer (cœurs sensibles s'abstenir!) Ouvert à tous - vous n'avez pas besoin d'être un membre de la SCMT pour y assister; si vous y assistez en direct, vous serez inscrit à un tirage pour une adhésion sans frais à la SCMT en 2024!

Date : 1er novembre 2023, 12:00 - 14:30 [Inscrivez-vous ici](#)

Réservez la date des événements éducatifs à venir :

- **SSMLT Fall Conference:** 12-13 octobre 2023 (Regina)
- **ABBB meeting:** 14-17 octobre 2023 (Nashville, Tennessee)
- **University of Toronto Transf. Medicine Rounds:** 26 octobre 2023 (Virtuel)
- **BLOOD MATTERS 2023:** 3 novembre 2023 (Virtuel)
- **ORBCoN Fall Symposium: MHP 2.0:** 9 novembre 2023 (Toronto)
- **Regional ISBT Congress:** 18-21 novembre 2023 (Cape Town, Afrique du sud)
- **CVAA Conference:** 24-26 avril 2024 (Winnipeg)

Conférence de la SCMT 2024: 23-26 Mai à Saskatoon!

- Située dans le magnifique centre-ville de Saskatoon, en Saskatchewan, la Place TCU est considérée comme l'un des meilleurs centres de conférence de l'ouest canadien.
- La Place TCU est parfaitement située à proximité de plusieurs attractions et services de Saskatoon. De nombreux hôtels accueillants, plus de 400 restaurants et boutiques et bien plus encore sont à distance de marche
- L'aéroport de Saskatoon et l'Université de la Saskatchewan se trouvent à 10 minutes de route de la Place TCU.
- Hôtels communiquant avec le lieu de la conférence : Delta Bessborough et Hilton Garden Inn.

Restez à l'affût pour en savoir plus!

L'Association canadienne d'accès vasculaire invite les membres de la SCMT à Winnipeg, au Manitoba, pour la conférence 2024 de l'ACAV - du 24 au 26 avril 2024! Vous êtes invités à soumettre un résumé scientifique pour les séances plénières, simultanées, laboratoires de compétences et présentations par affiches. Obtenez toute l'information et soumettez [en ligne ici](#). Les soumissions sont acceptées jusqu'au 31 OCTOBRE 2023.

Candidatures pour le prix BloodTechNet 2023 : Le concours pour le prix BloodTechNet 2023 de la Société canadienne du sang est maintenant ouvert. Le Programme de prix BloodTechNet appuie l'élaboration d'outils et de ressources éducatifs pour les professionnels de la santé des milieux de la transfusion, de la thérapie cellulaire et de la transplantation au Canada. Les lignes directrices du programme et le formulaire de demande se trouvent [ici](#). La date limite de dépôt des candidatures est fixée au **15 novembre 2023**. Pour en savoir plus sur les projets réalisés par BloodTechNet, visitez [le site Web consacré à l'éducation professionnelle](#).

Consultez la page [« Carrières »](#) de la SCMT pour toutes les offres d'emploi actuelles. Intéressé à afficher un emploi ? Contactez le webmestre !

Découvrez le dernier blogue « Meet the Board » : [ICI](#) pour en savoir plus sur Jenn Danielson et le poste de webmestre de la SCMT. *(En anglais seulement)*

Merci au **Commanditaire éducatif**, Bio-Rad Laboratories!

Quoi d'autre ? Consultez [le site Web de la SCMT](#)

